

The English Association of Asia

Address: Room 20s, 2/F, Nathan Tower, 518-520 Nathan Road, Yau Ma Tei, Kowloon, Hong Kong

Telephone: 2493 7971 Email: eaa.edu.hk@gmail.com

Website: http://www.eaa.edu.hk

2025 Asian English Usage Contest (Arch Cup) Final Event Invitation letter

7th February, 2025

Dear Parents and Contestants,

First of all, on behalf of the Organizing Committee of the Asian English Usage Contest, We would like to congratulate the students on their outstanding performance in the 2025 Asian English Usage Contest (Arch Cup) Heat Event, and we would like to extend our sincere congratulations! Details can be found on the www.eaa.edu.hk of our website.

Outstanding students who have won a Bronze Award or above in the Heat Event will be eligible to participate in the "2025 Asian English Usage Contest (Arch Cup) Final Event " to be held on 12th April,2025 (Saturday), and strive for even greater honors.

This is the final competition for all students in Hong Kong, which is challenging and recognizable. It is also a good opportunity to re-evaluate and affirm oneself, broaden one's horizon and improve one's English standard.

The purpose of the final is to enable students to take on further challenges, enhance the English proficiency of Hong Kong's young students, develop a world view and global perspective, expand the field of youth knowledge, enhance interpersonal interaction and build a good language base towards internationalization. We sincerely hope that your parents and you will continue to support and promote this meaningful academic activity.

Details of the final competition are enclosed, and the deadline of application is on 24th March, 2025. The competition will be more difficult than the Heat Event round to make the final more challenging and to determine the winner. For any enquiries, please contact us at eaa.edu.hk@gmail.com or call (852) 2493 7971.

Yours faithfully,

English Association of Asia

Enclosures: Contest Prospectus



亞洲英文協會

地址:油麻地彌敦道 518-520 號彌敦行 2 樓 20s 室

電話:2493 7971

電郵: eaa.edu.hk@gmail.com 網站: http://www.eaa.edu.hk

《2025年亞洲英文文法大賽》「雅卓盃」現場決賽

邀請函

致 貴家長及參加者:

首先,謹代表亞洲英文協會評委,恭喜學生們參加「2025 亞洲英文文法大賽「雅卓盃」現場初賽」中表現優異,本會衷心表示祝賀!詳情可見本會網站 www.eaa.edu.hk。

初賽獲銅獎或以上的優秀學生,將可以獲得資格參加 **2025 年 4 月 12 日(星期六)** 舉辦的「2025 亞 洲英文文法大賽「雅卓盃」現場決賽」,爭取更大的殊榮。

是次比賽是全港學生決賽,具有一定挑戰性及認受性。也是再次自我評核、肯定自己,擴闊視野、提高英文水準的良機。

舉辦是次決賽旨在讓學生接受進一步挑戰,提升香港青少年學子之英語能力,培養世界觀與全球視野,擴展青少年知識領域,增進人際互動關係,建立邁向國際化的良好語言基礎。希望 貴家長及閣下能繼續支持及推廣此項有意義的學術活動。

隨函附上比賽詳情,截止日期為 **2025 年 3 月 24** 日。是次比賽,會比初賽更為困難,務使決賽更具挑戰性,以分高下。如有任何查詢,歡迎電郵 eaa.edu.hk@gmail.com 或致電 (852) 2493 7971。

敬祝

安好!

亞洲英文協會 謹啟 二零二五年二月七日

附件: 比賽詳情

2025 Asian English Usage Contest (Arch Cup) Final Event

Contest Prospectus

Registration Fee: HK\$410/contestant (*This fee is non-refundable*.)

Period Open for Registration: 8th February 2025 to 24th March 2025

Registration Method:

By mail: Complete the application form and send it together with a cheque (payable to EAA) (Date is subject to postmark) to the address on the right.

(Do not send cash by mail, the EAA will not be responsible for any loss)

<u>In-person registration:</u> Complete the registration form and submit it in person with cash or cheque to the address on the right during our office hours.

Online registration: You may register at https://onlineform.eaa.edu.hk for the competition

(support credit card payment only) using the account you previously registered for the elimination /heat round.

Room 20s, 2/F,
Nathan Tower , 518520 Nathan Road,
Yau Ma Tei,
Kowloon, Hong Kong
(2025 AEUC)

Eligibility: Candidates awarded in the Heat Event. Groups: 4 groups: P1-P2 / P3-P4 / P5-P6 / S1-S3 Place for Final Event: Scientia Secondary School Time and Date: 12th April 2025 (Saturday)

12 April 2023 (Saturday)					
Class	Time				
P.1 – P.2	17:15 – 18:00				
P.3 - P.4	14:45 - 15:30 / 16:00 - 16:45				
P.5 – P.6	14:45 – 15:30 / 16:00 – 16:45				
S.1 - S.3	17:15 – 18:00				
*The timeslots will be arranged by our staff, please refer to the admission ticket. *					

Contest Rules and Regulations:

- 1. Contestants must finish the test designated by the Organizing Committee.
- 2. If any contestants are found not eligible or let someone else take part in any part of the contest in their own names:
 - their papers shall not be marked; or
 - their results shall not be recognized even if their papers have been marked.
- 3. The Contest Regulations are subject to alteration by the Organizing Committee. Objections shall not be considered.
- 4. No change to contestants' work is allowed once submitted. No change to the results will be made, once released.
- 5. Once registered for the contest, contestants shall receive notifications regarding the contest. If contestants (or their parents) do not want to receive them, they may write to us stating such request so that we can notify the Organizing Committee of the same.
- 6. Personal information given by applicants is for the purposes of administration of matters like contest applications, training and held by the English Association of Asia. The Association may also use such information for promotion of other future events.
- 7. Relevant forms and the Contest Schedule are found on our contest official website: www.eaa.edu.hk
- 8. In case of discrepancy, the English version prevails.

The admission ticket will be available at noon on 4th to 11th April ,2025 you can download it from the association website by yourself.



Admission ticket download

From this year onwards, the admission ticket will no longer be sent by SMS or mail, but will be downloaded online instead, please pay attention!

Release of Results: To be released on our website on 29th April 2025

《2025年亞洲英文文法大賽》「雅卓盃」現場決賽

比賽章程

現場公開賽決賽費用: HK\$ 410/人 (此費用不設退款)

公開賽接受報名日期: 2025年2月8日至2025年3月24日

參加方法:

郵遞報名:填妥報名表並連同支票(支票抬頭 EAA) 郵寄(日期以郵戳為準)至右方地址。

(切勿郵寄現金,如有遺失,本會恕不負責)

親臨報名:填妥報名表並帶同現金或支票,於本會辦公時間親身遞交至右方地址。

網上報名: 前往報名系統 https://onlineform.eaa.edu.hk 登入入圍賽或初賽所使用的帳號報名參賽(只支

援信用卡付款)。

九龍油麻地彌敦 道 518-520 號彌 敦行 2 樓 20S 室

(2025 AEUC)

參賽資格:於2025年亞洲英文文法大賽「雅卓盃」現場初賽獲獎的學生。

比賽組別:4組,分別為小學一至二年級(P1-P2)、小學三至四年級(P3-P4)、小學五至六年級(P5-P6) 及

中學一至三年級 (S1-S3)

比賽地點: 創知中學

比賽日期及時間: 2025年4月12日 (星期六)

級別	時間					
小學一至二年級	17:15 – 18:00					
小學三至四年級	14:45 – 15:30 / 16:00 – 16:45					
小學五至六年級	14:45 – 15:30 / 16:00 – 16:45					
中學一至三年級 17:15 – 18:00						
*比賽時間不供挑選,以准考證為準。						

比賽規則:

- 1. 參賽者必須根據主辦單位要求的試卷作答。
- 2. 参賽者資格如有不符或冒名頂替者,其試卷不予評審,已評審者成績不予承認。
- 3. 主辦方保留參賽規則及各項辦法之修改權利,參賽者不得異議。
- 4. 呈交試卷後,不作更改;成績公佈後,不得更改。
- 5. 成為本會參賽者後,會收到本會比賽之最新消息及通知。如不想收取有關本會的最新資訊,請連同參賽者姓名郵寄知會本會比賽執委會。
- 6. 所有參賽者的個人資料,主要供本會作處理比賽申請及培訓等事宜之用。本會亦可使用該等資料推廣未來之活動。
- 7. 本比賽辦法及相關表格均登載於比賽網站:www.eaa.edu.hk
- 8. 如本規則有歧義,概以英文版為準。

准考證將於 2025 年 4 月 4 日中午開始至 4 月 11 日期間,自行到協會網站下載。



准考證下載

由本年度開始准考證不再經短訊及郵遞送出,改為網上自行下載,敬請注意!

成績公佈: 2025 年 4 月 29 日在本會官方網頁公佈。

Awards for the Final Event:

Personal Awards	Ranking Method	To be awarded
P1 - P2 Group		
P3 - P4 Group	Each group shall have 1 champion.	Chamaian Taraha
P5 - P6 Group	The champion must have the highest score in the group.	Champion Trophy
S1 – S3 Group		

Personal Awards	Personal Awards Ranking Method	
Gold Awards	Top 10% contestants get Gold Awards;	Award Certificate
Silver Awards	Top 20% contestants get Silver Awards;	Award Certificate
Bronze Awards Top 30% contestants get Bronze Awards.		Award Certificate

Contact:

Email: eaa.edu.hk@gmail.com Telephone: (852) 2493 7971

Address: Room 20s, 2/F, Nathan Tower, 518-520 Nathan Road, Yau Ma Tei, Kowloon, Hong Kong

Office Hours: Monday to Friday: 10:30a.m. - 1:00p.m. and 2:00p.m. - 6:30p.m.

Saturday: 10:30a.m. - 2:00p.m. (Closed on Sundays and public holidays)

All information is subject to the release of http://www.eaa.edu.hk

Subject to change without notice

現場決賽獎項

個人獎項	細節	將獲頒發
小學 1-2 年級組		
小學 3-4 年級組	每組最高分,將被評為該組冠軍。	冠軍獎盃
小學 5-6 年級組		
中學 1-3 年級組		

個人賽獎項	細節	將獲頒發
個人賽金獎	最高分的10%參賽者獲金獎;	獎狀
個人賽銀獎	最高分的20%參賽者獲銀獎;	獎狀
個人賽銅獎	最高分的30%參賽者獲銅獎。	獎狀

聯絡方法

電 郵: eaa.edu.hk@gmail.com

聯絡電話: (852) 2493 7971

辦公時間:星期一至五:上午十時半至下午一時 及 下午二時至下午六時半

星期六 : 上午十時半至下午二時(星期日及公眾假期/比賽日休息)

所有資料以 http://www.eaa.edu.hk 發佈為準,如有更改,恕不個別另作通知。



《2025 Asian English Usage Contest 2025 年 亞洲英文文法大賽》

「Arch Cup 雅卓盃」

Promotion system 晉級制度

Date 日期

Stage 階段

Registration and competition date:

8th November 2024 to 2nd January 2025

報名及參賽: 2024年11月8日至2025年1月2日

Elimination Round

2024-25 年亞洲英文文法大賽 入圍賽

Students who pass in the Elimination

(The results will be announced immediately)

入圍賽獲入圍的學生(完成後即時公佈結果)

Registration:8th November 2024 to 2nd January 2025

報名: 2024年11月8日至2025年1月2日

Competition date: 18th January 2025

比賽日期: 2025年1月18日

Open Heat Event

2024-25 年亞洲英文文法大賽 現場初賽

Eligibility: Students who have won a bronze medal or

above in the Heat Event

晉級資格 : 初賽獲銅獎或以上的學生

Registration: 8th February to 24th March 2025

報名: 2025年2月8日至3月24日

Competition date: 12th April 2025

比賽日期: 2025年4月12日

Open Final Event

2024-25 年亞洲英文文法大賽 現場決賽



2025 Asian English Usage Contest (Arch Cup) Final Event Registration Form

Student's information:	Co	ontest Date: 12 th Ap	oril 2025(Satu	rday)	Contestant Number:
#Student's name (Chinese):	#Student's Na	me (English):	#Student's grad	e:	#Day of birth: (Year/Month/Day)
#Parent's/Guardian's phone numb	per:	Student's residential a	ddress		
#Parent's Email:		#School name:			
Responsible teacher name:		Teacher contact number:		Teacher Em	ıail:
used for the purposes of admini	stering contest	ts and offering training cou	rses only.		ta (Privacy) Ordinance. Such data will be rrangement etc.) in response to social
registration office of the consiste Submission	send the R address). on: Pleas			-	the Association (i.e. the ion office) with your completed
Payment Method: (O	nline registr	ation and payment do	o not need to s	abmit this	registration form)
		On-site submission			<u> </u>
, , ,	-			:)
					·s name and the parent's/guardian
		or on the back of the		,01100810110	s name and the parent of guardian
Contest Fe			q·		
Registration Office Ad	ldress: Ro	om 20s, 2/F, Nathan Towe	er , 518-520 Natha	ın Road, Yau	Ma Tei, Kowloon, Hong Kong(EAA)
Office Hours: Monday	s to Friday	s: 10:30a.m 1:00p	.m. and 2:00p	o.m 6:30	p.m.
Saturday	v: 10:30a.m	2:00p.m. (Closed	on Sundays	and public	: holidays)
Deadline for registrati	on: 24 th N	March 2025			
Parent's/Guardian's sign	nature ·		_		Date:
		Rece	eipt		Date :
This is to acknowledge the regi	stration of	(Student	's Name) in the 20)24-25 Asian	English Usage Contest (Arch Cup) Final
Payment Method: Cash Cheque (Contest Date: 12 th April 2 **Award certificates will becompetitions are completed	025 (Saturda e notified to	the participating school	ols in advance a	ıfter all	The Association's Chop:
** The admission ticket will download it from the associated the control of the associated the associated the control of the c	be available	at noon on 4th April to 1			



《2025年亞洲英文文法大賽》「雅卓盃」現場決賽報名表

學生資料:		北賽日期:2025 年	4月12日(星期六)		考生編號:
#學生姓名(中文):	#學生姓名(英	文):	#就讀年級:	#出生日	期:(年/月/日)
*家長或監護人聯絡電話:		學生住址:			
**家長電郵:		#學校名稱:			
負責老師姓名:	老師聯絡	各電話:	老師電郵:		
1.根據《個人資料(私隱)				間改動等	注有 *# 的位置必需填寫
版名方法:					
● 郵寄申請: 將報	名表及劃線支票	[寄回下列本會〈即	報名地址 >。		
⋑ 親臨遞交: 預備	報名表及劃線式	票或現金親臨本會	〈即報名地址〉辦理	里報名手約	責。
]於親臨本會遞 [4稱:	交報名表之申請)	票號碼: 學生姓名及家長福		
比賽費用	: HK\$41	<u>0</u>			
報名地址:九龍油廠辦公時間:星期一至 星期六 截止報名日期: 2025	五:上午十 :上午十	诗半至下午一時 诗半至下午二時		至下午方	
家長/監護人簽署:_					日期:
			 灯據		日期:
茲收到 激費方法:	(學生姓名)	•	• •	「雅卓盃」	
□ 現金 □ 支票(〕 合共費用:港幣 410 元	· · · · · · · · · · · · · · · · · · ·)			協會蓋印:
比賽日期: 2025年4月	12日(星期六)			
**獲獎證書 將在所有比 **准考證將於 2025 年 4					